
INFORMACJA Z PRAC BURMISTRZA 

MIASTA I GMINY KĘPNO 

W OKRESIE OD DNIA 27 GRUDNIA 2018 R. DO 29 STYCZNIA 2019 R. 

 

 

1. OŚWIATA, KULTURA, SPORT 

 

1.1. Narada dyrektorów szkół 

8 stycznia odbyła się  narada z dyrektorami szkół podstawowych w sprawie 

harmonogramu i zasad organizowania zajęć wychowania fizycznego na krytej pływalni 

Qarium. W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele Spółki Projekt Kępno sp. zo.o., 

dyrektorzy szkół oraz pracownicy Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. Zajęcia wychowania 

fizycznego na pływalni rozpoczęły się od 28 stycznia br. 

 

1.2. Jednorazowe dodatki uzupełniające dla nauczycieli 

W miesiącu styczniu 2019 r. Wydział Oświaty, Kultury i Sportu UMiG przeprowadził 

analizę poniesionych w 2018 roku wydatków na wynagrodzenia nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego, z uwzględnieniem wysokości kwoty różnicy 

między wydatkami faktycznie poniesionymi na wynagrodzenia nauczycieli w ubiegłym roku 

w Gminie Kępno, a średnimi wynagrodzeń nauczycieli ustalonych na 2018 rok.  

Do końca stycznia br. nauczycielom dyplomowanym ze szkół i przedszkoli prowadzonych 

przez Gminę Kępno wypłacony zostanie dodatek uzupełniający. 

Zgodnie z przepisami do 10 lutego br. sporządzone zostanie sprawozdanie z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli, które w terminie 7 dni od jego sporządzenia 

zostanie przekazane Radzie Miejskiej w Kępnie, związkom zawodowym, dyrektorom 

podległych szkół i przedszkoli oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 

 

1.3. Harmonogramy postępowań rekrutacyjnych do przedszkoli i szkół podstawowych. 

W związku z obowiązkiem ogłoszenia do końca stycznia przez organ prowadzący szkołę, 

terminów przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli oraz szkół 

podstawowych, Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podjął stosowne zarządzenia: 

- w sprawie określenia terminów przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego i 

postępowania uzupełniającego, w tym terminów składania dokumentów na rok szkolny 

2019/2020 do klas I publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Kępno, 



- w sprawie określenia terminów przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego i 

postępowania uzupełniającego, w tym terminów składania dokumentów, na rok szkolny 

2019/2020 do publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Kępno, 

- w sprawie określenia terminu składania wniosków o przyjęcie do klasy IV i VII szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Kępno, powstałych z przekształcenia gimnazjów 

 

2. KOMUNIKACJA SPOŁECZNA I FUNDUSZE EUROPEJSKIE 

 

2.1. Setna rocznica wybuchu Powstania Wielkopolskiego. 

W dniu 27 grudnia 2018 r. obchodziliśmy 100. rocznicę wybuchu Powstania 

Wielkopolskiego. Uroczystości rozpoczęła msza św. odprawiona w intencji ojczyzny w 

kościele parafialnym pw. św. Marcina w Kępnie. Następnie pod Pomnikiem na kępińskim 

Rynku okolicznościowe przemówienie wygłosił Burmistrz Miasta i Gminy Kępno, zaś 

delegacje złożyły kwiaty i oddały cześć Powstańcom Wielkopolskim. Kwiaty złożono 

również pod Pomnikiem na Korzeniu. Uroczystości uświetnił występ Chóru Cantamus oraz 

recytacje poetów skupionych w Kole Literatów, działających przy Kępińskim Ośrodku 

Kultury. Uczestnicy uroczystości w kinie „Sokolnia” obejrzeli film dokumentalny o 

Powstaniu Wielkopolskim. 

 

2.2. Akcja znakowania grobów powstańczych. 

W związku z obchodami 100. rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego 

Burmistrz Miasta i Gminy Kępno ogłosił akcję znakowania grobów powstańczych na 

cmentarzach znajdujących się na terenie Gminy Kępno. Wnioski o oznakowanie mogił można 

składać  w punkcie obsługi interesanta UMiG w Kępnie. Pierwsze groby powstańcze zostały 

oznaczone na cmentarzu w Mikorzynie. 

 

2.3. Konsultacje społeczne w sprawie odbudowy w Kępnie kopca im. Józefa 

Piłsudskiego. 

W dniu 27 grudnia 2018 r. w Urzędzie Miasta i Gminy w Kępnie odbyły się 

konsultacje społeczne, których przedmiotem była odbudowa w Kępnie kopca im. Józefa 

Piłsudskiego.  

W spotkaniu wzięli udział mieszkańcy, przedstawiciele organizacji społecznych, 

mediów lokalnych min. Mirosław Łapa –redaktor naczelny Tygodnika Kępińskiego, inicjator 

odbudowy kopca. W konsultacjach  wzięło udział 5 osób. 



W trakcie prowadzonych konsultacji uczestnicy przedstawili swoje opinie dotyczące 

odbudowy kopca w Kępnie. Opinie przedstawione przez mieszkańców biorących udział w 

konsultacjach były rozbieżne w zakresie nazwy, lokalizacji oraz kosztów przedsięwzięcia.  

 

2.3. Promocja książki pt. „Dzieje Kępna. Od początku istnienia do 2015 r.” 

W dniu 7 stycznia w kinie „Sokolnia” odbyła się promocja książki pt. „Dzieje Kępna. 

Od początku istnienia do 2015 r.” W spotkaniu uczestniczył autor ksiązki Stanisław 

Kowalski, prof. dr hab. Bożena Górczyńska-Przybyłowicz, główny recenzent merytoryczny 

publikacji oraz redaktorzy i korektorzy publikacji.  Książka została przekazana nieodpłatnie 

do bibliotek, bibliotek szkolnych, organizacji pozarządowych zajmujących się historią 

regionu, urzędów i instytucji kultury funkcjonujących na obszarze LSR. Książka została 

również zamieszczona w formie elektronicznej na stronie internetowej Gminy Kępno. Na 

wydanie książki Gmina Kępno pozyskała dotację z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz 

Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez 

społeczność objętego PROW na lata 2014-2020. 

 

2.4. Dotacja na realizację zajęć na lodowisku. 

Od 12 stycznia na kępińskim lodowisku prowadzone są zajęcia z nauki jazdy 

na łyżwach dla dzieci ze szkół podstawowych. Gmina Kępno pozyskała na realizację 

bezpłatnych zajęć dla dzieci i młodzieży dofinansowanie w wysokości 5 000 zł z 

Ministerstwa Sportu i Turystyki. Projektem objętych zostało 180 uczniów z Gminy Kępno. 

Zajęcia prowadzone będą do końca lutego br.  

2.5. Pierwsze posiedzenie Kępińskiej Rady Sportu. 

W dniu 15 stycznia, ślubowanie złożyli i zaświadczenia odebrali z rąk Burmistrza 

Miasta i Gminy Kępno członkowie Kępińskiej Rady Sportu. Nową Radę tworzą: Piotr 

Baraniak, Paweł Falszewski, Zdzisław Górecki, Mirosław Grabny, Józef Lemanik, Karolina 

Pilarczyk-Dworaczyńska, Leszek Rorat, Karol Szubert, Michał Żurecki, Andrzej Zmyślony. 

Przewodniczącym Kępińskiej Rady Sportu na nową kadencję wybrany został Paweł 

Falszewski. Kępińska Rada Sportu liczy dziesięć osób i rekrutuje się spośród instytucji i 

organizacji zajmujących się sportem na terenie Gminy Kępno. W jej składzie jest 

przedstawiciel nauczycieli wychowania-fizycznego oraz spółki Projekt Kępno Sp. z o.o. 

 



2.7.  Rozstrzygnięcie otwartych konkursów ofert dla organizacji pozarządowych. 

W dniu 17 stycznia br. nastąpiło rozstrzygniecie otwartych konkursów ofert dla 

organizacji pozarządowych. Organizacjom pozarządowym przyznane zostały dotacje w 

łącznej kwocie 662 909,50 zł na realizację następujących zadań publicznych: 

- Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej – sport - 540 000,00 zł 

- Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej – sport i rekreacja - 22 909,50 zł 

- Prowadzenie placówki opiekuńczo – wychowawczej wsparcia dziennego dla dzieci i 

młodzieży z rodzin dysfunkcyjnych na terenie Gminy Kępno - 60 000,00 zł 

- Prowadzenie na terenie Miasta i Gminy Kępno klubu abstynenta - 60 000,00 zł 

 

2.8. Monitoring realizacji programu rewitalizacji 

W dniu 15 stycznia br. odbyło się spotkanie zespołu ds. rewitalizacji, na którym 

podsumowano dotychczasowe prace związane z wdrażaniem programu oraz pozytywnie 

zaopiniowano formularz monitorowania efektów wdrażania programu rewitalizacji za ostatnie 

półrocze 2018 r., który następnie zgodnie z obowiązującymi przepisami przesłano do Urzędu 

Marszałkowskiego. 

Przygotowano sprawozdanie z wdrażania rewitalizacji, które po konsultacji z zespołem ds. 

rewitalizacji przekazano w dn. 30.01.2019 r. do biura Rady Miejskiej w Kępnie.  

 

2.9. Ruszyły szkolenia w ramach programu „Ja w Internecie". 

W terminie od 10 do 31 stycznia 2019 r. zorganizowane zostały w Klubie Seniora 

szkolenia „Moje finanse i transakcje w sieci", w których uczestniczyły 24 osoby. 

„Ja w internecie” to program finansowania bezpłatnych szkoleń mający na celu 

zwiększenie grupy świadomych i kompetentnych użytkowników Internetu i e-usług 

publicznych, zdolnych realizować potrzeby informacyjne, kulturalne, biznesowe, 

administracyjne i społeczne w bezpieczny i legalny sposób przy użyciu nowoczesnych 

narzędzi cyfrowych. Planowana liczba uczestników szkoleń wynosi 268 osób. Nabór 

uczestników odbywać się będzie od 13 grudnia 2018 r. do 30 kwietnia 2019 r. O przyjęciu 

na szkolenie decyduje kolejność zgłoszeń.  

2.10. Pozytywna ocena merytoryczna wniosku o dotacje na kino. 

W dniu 29 stycznia 2019 r. Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego w 

Poznaniu opublikował informację o pozytywnej ocenie merytorycznej projektu pt. „Małe kino 



społecznościowe szansą na rozwój zasobów kulturalnych województwa wielkopolskiego” w 

ramach Wielkopolskiego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020.  Projekt znalazł się na I 

miejscu listy rankingowej. W ramach tego projektu gmina stara się o dotację w wysokości ok. 

70 000 zł na utworzenie małego kina społecznościowego w budynku kina „Sokolnia”.  

Wniosek o dofinansowanie został złożony we wrześniu 2018 r. w ramach partnerstwa 

ze Stowarzyszeniem Gmin i Powiatów Wielkopolski. 

 

 



3. ROZWÓJ 

 

3.1. Przetargi ogłoszone:  brak 

 

3.2. Przetargi w trakcie oceny ofert : brak 

 

3.3. Przetargi rozstrzygnięte:  

a)„Utrzymanie czystości i porządku na wybranych nieruchomościach i obiektach 

położonych na obszarze miasta Kępno w 2019 r.” 

Ogłoszony: 5 grudnia 2018 r. termin otwarcia ofert: 13 grudnia 2018 roku. Wpłynęła jedna 

oferta: Firma Usługowo – Handlowa Ewelina Hurna, Mikorzyn 64D, 63-600 Kępno – cena 

oferty: 99.360,00 zł. Zamawiający w dniu 31 grudnia 2018 roku postanowił powierzyć 

wykonanie zadania w/w Wykonawcy. 

b) Sprzątanie wybranych dróg i ulic będących w zarządzie Gminy Kępno. 

Ogłoszony: 13 grudnia 2018 r. termin otwarcia ofert: 21 grudnia 2018 roku. Wpłynęła jedna 

oferta: Zakład Usług Komunalnych „CALORING” s.c. , ul. Przemysłowa 8. 63-600 Kępno – 

cena oferty- 177.552,00 zł. Zamawiający w dniu 31 grudnia 2018 roku postanowił powierzyć 

wykonanie zadania w/w Wykonawcy. 

3.4. Przetargi unieważnione: brak 

3.5. Zadania inwestycyjne  

 

a) Klub Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów w Kępnie. 

Wykonywane są prace budowlane związane z realizacją II etapu zadania inwestycyjnego 

pn. „Budowa Klubu Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów w Kępnie”.  

Roboty budowlane wykonuje Korporacja BUDONIS Sp. z o. o. Spółka Jawna,  

z siedzibą w Kępnie. Wartość kontraktu 3 321 000,00 zł. Gmina Kępno otrzymała dotację na 

realizację inwestycji ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 

Wielkopolskiego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020 w kwocie 1 847 033,00 zł. 

Planowany termin zakończenia prac to 10 maja 2019 r. 



Budynek dostosowany będzie do użytkowania przez osoby o ograniczonej zdolności 

poruszania się z możliwością korzystania ze sprzętów rehabilitacyjnych oraz integracji osób 

w nim przebywających.  

 

b) Samorządowa Biblioteka Publiczna w Kępnie. 

Trwają prace związane z przebudową i remontem budynku Samorządowej Biblioteki  

Publicznej w Kępnie zlokalizowanej przy ul. Kościuszki 7. Inwestycję realizuje konsorcjum 

firmy ITEO TECHNOLOGY Sp. z o. o. z Pszczyny. Kontrakt opiewa na kwotę 3 027 423 zł. 

Biblioteka na remont budynku uzyskała dofinansowanie w wysokości 1 010 229 zł w ramach 

Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa, organizowanego przez Instytut Książki, 

Priorytet 2 „Infrastruktura Bibliotek 2016 – 2020”. Jest to zadanie „OdNowa Biblioteki – 

modernizacja Samorządowej Biblioteki Publicznej w Kępnie", w ramach którego budynek 

zostanie gruntowanie przebudowany. Wymienione zostaną instalacje: elektryczna, 

wodnokanalizacyjna oraz ciepłownicza. Ponadto wykonana zostanie nowa elewacja, dach, 

przebudowane zostaną pomieszczenia. Warto dodać, że obiekt dostosowany zostanie do 

potrzeb osób niepełnosprawnych. Planowany termin zakończenia prac to 10 maja 2019 r. 

 

c) Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Krążkowach (budowa sali gimnastycznej). 

Wykonywane są prace budowlane związane z rozbudową Szkoły Podstawowej w 

Krążkowach. Inwestycję realizuje Andrzej  Połomski  prowadzący działalność pod firmą 

Zakład Projektowo-Budowlany „PROJEKTOBUD” Kępno Andrzej Połomski. Realizacja 

inwestycji dotyczy rozbudowy Szkoły o salę gimnastyczną wraz z zapleczem sanitarnym oraz 

wykonanie dwóch sal lekcyjnych. Wartość kontraktu to 3 294 233,64 zł. Planowany termin 

zakończenia prac - 15 kwietnia 2020 roku. 

 

4. GOSPODARKA KOMUNALNA, NIERUCHOMOŚCI, OCHRONA ŚRODOWISKA 

I PLANOWANIE PRZESTRZENNE 

 

4.1 W dniu 8 stycznia 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie  

nr 5/2019 w sprawie: dzierżawy z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno,  

w trybie bezprzetargowym, nieruchomości zabudowanej położonej w Kępnie, przy ul. 

Bocznej. Zarządzenie dotyczy w szczególności dzierżawy nieruchomości gruntowej, 

zabudowanej murowanym budynkiem gospodarczym o powierzchni użytkowej 25 m2, 

położonej w Kępnie, przy ul. Bocznej, oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 665/2  



o powierzchni 0,0193 ha, dla której V Wydział Ksiąg Wieczystych w Sądzie Rejonowym w 

Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr KZ1E/00056161/5, w drodze bezprzetargowej, na rzecz 

osoby fizycznej, z przeznaczeniem na prowadzenie ogrodu działkowego. Dzierżawa nastąpi 

na okres do 3 lat, tj. od dnia 01.03.2019 r. do 31.12.2021r. Roczny czynsz dzierżawy został 

ustalony w wysokości 200,00 zł netto (słownie: sto i 00/100 złotych), plus należny podatek 

VAT, w tym za 2019 r. na kwotę 100,00 zł netto. 

 

4.2. W dniu 08 stycznia 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie nr 

6/2019 w sprawie: dzierżawy z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno,  

w trybie bezprzetargowym, gruntu  położonego w miejscowości Hanulin. Zarządzenie 

dotyczy w szczególności dzierżawy gruntu o powierzchni 0,0065 ha, stanowiącego część 

nieruchomości gruntowej, położonej w miejscowości Hanulin, oznaczonej w operacie 

ewidencji gruntów, jednostce ewidencyjnej: Kępno, obręb: Krążkowy, jako działka nr 1186 o 

powierzchni 0,0700 ha, dla której Sąd Rejonowy w Kępnie prowadzi księgę wieczystą 

KZ1E/00044473/8, w drodze bezprzetargowej, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej 

tj. działki nr 1087, z przeznaczeniem na poprawę warunków jej zagospodarowania. 

Dzierżawa nastąpi na okres do 3 lat, tj. od dnia 01.04.2019r. do 31.12.2021r. Roczny czynsz 

dzierżawy został ustalona w wysokości 125,00 zł netto (słownie: sto dwadzieścia pięć i 

00/100 złotych), plus należny podatek VAT, w tym za 2019r. na kwotę 75,00 zł netto. 

 

4.3. W dniu 8 stycznia 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie  

nr 7/2019 w sprawie: dzierżawy z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno,  

w trybie bezprzetargowym, nieruchomości rolnej położonej w miejscowości Mianowice. 

Zarządzenie dotyczy w szczególności dzierżawy gruntu rolnego  

o powierzchni 0,3120 ha, tj. klasoużytek RIVa o powierzchni 0,1118 ha, RIIIb  

o powierzchni 0,2002 ha, stanowiący część nieruchomości gruntowej położonej przy  

ul. Przemysłowej  w miejscowości Mianowice, oznaczonej w operacie ewidencji gruntów, 

jednostce ewidencyjnej: Kępno, obrębie: Krążkowy, jako działka nr 1009/42  

o powierzchni 0,3430 ha, dla której V Wydział Ksiąg Wieczystych w Sądzie Rejonowym w 

Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr KZ1E/00055032/5, w drodze bezprzetargowej, na rzecz 

osoby fizycznej, z przeznaczeniem na prowadzenie uprawy rolnej. Dzierżawa nastąpi na okres 

do 3 lat, tj. od dnia 01.03.2019r. do 31.10.2020r. Roczny czynsz dzierżawy został ustalona w 



wysokości 300,00 zł netto (słownie: trzysta i 00/100 złotych), plus należny podatek VAT, w 

tym za 2019 r. na kwotę 280,00 zł netto. 

 

4.4. W dniu 8 stycznia 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie  

nr 8/2019 w sprawie: dzierżawy z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno,  

w trybie bezprzetargowym, nieruchomości rolnej położonej w miejscowości Krążkowy. 

Zarządzenie dotyczy w szczególności dzierżawy gruntu rolnego  

o powierzchni 1,4029 ha, tj. klasoużytek RV o powierzchni 1,3274 ha, PsIV  

o powierzchni 0,0,0755 ha, stanowiący część nieruchomości gruntowej położonej przy  

ul. Poznańskiej w miejscowości Krążkowy, oznaczonej w operacie ewidencji gruntów, 

jednostce ewidencyjnej: Kępno, obrębie: Krążkowy, jako działka nr 557/2  

o powierzchni 2,1319 ha, dla której V Wydział Ksiąg Wieczystych w Sądzie Rejonowym w 

Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr KZ1E/00049251/1, w drodze bezprzetargowej, na rzecz 

osoby fizycznej, z przeznaczeniem na prowadzenie uprawy rolnej. Dzierżawa nastąpi na okres 

do 3 lat, tj. od dnia 01.03.2019r. do 31.12.2020r. Roczny czynsz dzierżawy został ustalona w 

wysokości 1.500,00 zł netto (słownie: jeden tysiąc pięćset i 00/100 złotych), plus należny 

podatek VAT, w tym za 2019r. na kwotę 1.125,00 zł netto. 

 

4.5. W dniu 16 stycznia 2019 roku o godzinie 10:00 odbył się I ustny przetarg nieograniczony 

dotyczący sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej, położonej przy ul. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Kępnie oznaczonej w operacie ewidencji gruntów, w 

jednostce ewidencyjnej Kępno, obrębie: Kępno, jako działka nr 88/7 o powierzchni 0,4233 

ha, dla której Sąd Rejonowy w Kępnie prowadzi księgę wieczystą KZ1E/00058396/5. Cena 

wywoławcza do I przetargu została ustalona na kwotę 1.250.000, 00 zł (słownie:  jeden milion 

dwieście pięćdziesiąt złotych) netto plus należny podatek VAT, wg stawki obowiązującej w 

dniu sprzedaży nieruchomości. Warunkiem wzięcia udziału w przetargu była wpłata w 

terminie, tj. do dnia 11 stycznia 2019 roku, wadium w wysokości 125.000,00 zł (słownie: sto 

dwadzieścia pięć złotych). W związku z powyższym przetarg zakończył się wynikiem 

negatywnym – brak osób spełniających warunki udziału w przetargu. 

 

4.6. W dniu 17 stycznia 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie  

nr 11/2019 w sprawie: zbycia z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno 



nieruchomości  gruntowej, położonej przy ul. Józefa Piłsudskiego w Kępnie  

(dz. 88/7) oraz ustalenia ceny wywoławczej do drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego. Przedmiotem sprzedaży w drodze II przetargu ustnego nieograniczonego, 

jest nieruchomości gruntowa, położona przy ul. Józefa Piłsudskiego w Kępnie, oznaczona w 

operacie ewidencji gruntów, w jednostce ewidencyjnej Kępno, obrębie: Miasto Kępno, jako 

działka nr 88/7 o powierzchni 0,4233ha, dla której Sąd Rejonowy w Kępnie prowadzi księgę 

wieczystą nr KZ1E/00058396/5. Cenę wywoławczą do drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego przedmiotowej nieruchomości ustalono na kwotę netto w wysokości 

1.150.000,00 zł  (słownie: jeden milion sto pięćdziesiąt złotych), plus należny podatek VAT, 

wg stawki obowiązującej w dniu sprzedaży nieruchomości. 

 

4.7. W dniu 10 stycznia 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał Zarządzenie nr 

9/2019 w sprawie: zbycia z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno lokalu użytkowego 

położonego w Kępnie przy ul. Sienkiewicza 6. 

 

4.8. W dniu 10 stycznia 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie nr 

10/2019 w sprawie: zbycia z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno nieruchomości 

lokalowej nr 15, położonej w Kępnie przy Alejach Marcinkowskiego 13. 

 

4.9. W dniu 11 stycznia 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał umowę 

dotyczącą oddania w najem na okres do 3 miesięcy części nieruchomości oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 1654/36, położonej w Kępnie przy ul. Wiatrakowej  

(Os. 700-lecia), stanowiącej grunt o powierzchni 0,0015 ha, w celu uzyskania wszelkich 

wymaganych pozwoleń i uzgodnień związanych z zamiarem wybudowania blaszanego 

garażu.  

 

5. INFORMACJA WYDZIAŁU FINANSOWO-BUDŻETOWEGO 

DOTYCZĄCA PRAC  BURMISTRZA 

                  

                    W okresie sprawozdawczym Burmistrz podpisał 4 zarządzenia: 

 

1. Nr  159/2018 z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy  



Kępno na 2018 rok.   

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

 

2. Nr  160/2018 z dnia 28 grudnia 2018 roku zmieniające zarządzenie w sprawie planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

Gminie Kępno odrębnymi ustawami na 2018 rok. 

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

 

3. Nr  1/2019 z dnia 7 stycznia 2019 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Kępno na 

2019 rok.   

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

 

4. Nr  2/2019 z dnia 7 stycznia 2019 roku w sprawie planu finansowego zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych Gminie Kępno odrębnymi 

ustawami na 2019 rok. 

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

 

6. SPOTKANIA BURMISTRZA MIASTA I GMINY KĘPNO 

 

6.1. W dniu 27 grudnia spotkałem się z mieszkańcami uczestniczącymi w konsultacjach 

społecznych dotyczących inicjatywy odbudowy kopca im. Józefa Piłsudskiego. Uczestnicy 

konsultacji przedstawili swoją opinię dotyczącą inicjatywy odbudowy kopca.   

 

Następnie spotkałem się z Mirosławem Łapą, redaktorem naczelnym „Tygodnika 

Kępińskiego”. Tematem spotkania była inicjatywa odbudowy kopca. 

 

Tego dnia wraz z moim zastępcą uczestniczyłem w uroczystościach z okazji 100. rocznicy 

wybuchu Powstania Wielkopolskiego. Uroczystości rozpoczęła msza św. odprawiona w 

intencji ojczyzny w kościele parafialnym pw. św. Marcina w Kępnie. Następnie pod 

Pomnikiem na kępińskim Rynku wygłosiłem okolicznościowe przemówienie, zaś delegacje 

złożyły kwiaty i oddały cześć Powstańcom Wielkopolskim. Kwiaty złożono również pod 

Pomnikiem na Korzeniu. Uroczystości uświetnił występ Chóru Cantamus oraz recytacje 



patriotyczne Koła Literatów, działających przy Kępińskim Ośrodku Kultury. Ponadto 

uczestnicy uroczystości w kinie „Sokolnia" obejrzeli film dokumentalny o Powstaniu 

Wielkopolskim. 

 

6.2. W dniu 28 grudnia wraz z moim zastępcą uczestniczyłem w sesji Rady Miejskiej. Na 

obrady czwartej sesji Rady Miejskiej przewidziano projekty uchwał dotyczące zmian w 

budżecie, jak również projekty związane ze świadczeniami udzielanymi przez Miejsko-

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Kępnie. 

 

6.3. W dniu 2 stycznia spotkałem się z prezesami zarządów kępińskich spółek komunalnych. 

Tematem spotkania były sprawy bieżącej działalności spółek. 

 

6.4. W dniu 3 stycznia spotkałem się z Jarosławem Urbaniakiem, posłem na Sejm RP. 

Spotkanie miało charakter wizyty grzecznościowej złożonej w okresie noworocznym.   

 

6.5. Następnie spotkałem się z Markiem Misałą, prezesem Zarządu Spółki „Wodociągi 

Kępińskie” Sp z o. o. oraz Radosławem Pielesem, prezesem Spółki TBS Kępno Sp. z o. o. 

Spotkanie dotyczyło bieżących spraw prowadzonych przez te Spółki.  

 

6.6. W dniu 4 stycznia wziąłem udział w spotkaniu noworocznym zorganizowanym  w 

starostwie powiatowym. Spotkanie miało charakter podsumowujący rok 2018 i było 

zaproszeniem do dalszej współpracy ze strony starosty kępińskiego Roberta Kieruzala.  

 

Następnie gościłem Adama Kopisa, wójta gminy Łęka Opatowska oraz Piotra Hołosia, wójta 

Gminy Bralin. Spotkanie dotyczyło zadań  realizowanych przez samorządy gminne.  

 

6.7. W dniu 6 stycznia mój zastępca uczestniczył w jasełkach zorganizowanych w sali Domu 

Strażaka w Mikorzynie. Uroczystość została zorganizowana przez Koło Gospodyń Wiejskich 

w Mikorzynie wspólnie ze Szkołą Podstawową im. Jana Pawła II w Mikorzynie.  

 

6.8. W dniu 7 stycznia przyjmowałem interesantów.   

 

Następnie wraz z moim zastępcą uczestniczyłem w spotkaniu z Jackiem Stępinem, 

właścicielem lodowiska, Karoliną Pilarczyk-Dworaczyńską, prezesem Zarządu Spółki Projekt 



Kępno sp z o. o. oraz projektantem Dariuszem Michalakiem. Spotkanie dotyczyło projektu 

lodowiska i szatni w budynku przy Alejach Marcinkowskiego.  

 

Tego dnia w Urzędzie Stanu Cywilnego udzieliłem ślubu parze nowożeńców. Był to pierwszy 

ślub w tym roku. 

 

W dalszej części dnia uczestniczyłem w spotkaniu autorskim promującym wydanie książki pt. 

„Dzieje Kępna. Od początku istnienia do 2015 r.”, której autorem jest lokalny historyk i 

regionalista Stanisław Kowalski. Licznie zgromadzeni w kinie mieszkańcy mieli okazję 

obejrzeć film o powstaniu książki. Podczas spotkania przekazałem gratulacje i życzenia 

autorowi oraz wszystkim, którzy przyczynili się do powstania tego dzieła.  

 

6.9. W dniu 8 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu z prezesami zarządów spółek 

komunalnych oraz dyrektorami instytucji kultury. Tematem spotkania była bieżąca praca tych 

jednostek.  

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu.  

 

Tego dnia spotkałem się z Dariuszem Kowalskim, członkiem Rady Nadzorczej ZZO 

Olszowa. Spotkanie dotyczyło gospodarki odpadami na terenie Gminy Kępno.  

 

Następnie spotkałem się z Kazimierzem Czworowskim, przewodniczącym Gminnej Rady 

Seniorów. Spotkanie dotyczyło bieżących spraw prowadzonych przez Radę Seniorów.   

 

Tego dnia wraz z moim zastępcą spotkałem się z architektem Marcinem Wierzbickim. 

Spotkanie dotyczyło koncepcji budowy bloku wielorodzinnego przy ul. Towarowej.  

 

6.10. W dniu 9 stycznia wraz z moim zastępcą spotkałem się z Mariuszem Gołaszewskim z 

firmy Aesco. Spotkanie dotyczyło finansowania budownictwa mieszkaniowego. W spotkaniu 

uczestniczyli: Radosław Pieles, prezes Zarządu Spółki TBS Sp. z o. o., Dariusz Kowalski, 

członek Rady Nadzorczej Spółki ZZO Olszowa, Jarosław Ciesielski, skarbnik Gminy oraz 

Milena Piętka, naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Nieruchomości, Ochrony 

Środowiska i Planowania Przestrzennego. 

 



Następnie wraz z moim zastępcą spotkałem się z Sebastianem Krawczyńskim, prezesem 

Zarządu Spółki Blueshift Sp. z o. o. Spotkanie dotyczyło możliwości budowy urządzeń 

fotowoltaicznych na terenie spółek gminnych. W spotkaniu uczestniczyli: Karolina Pilarczyk-

Dworaczyńska, Prezes Zarządu Spółki Projekt Kępno Sp. z o. o., Marek Misała, Prezes 

Zarządu Spółki „Wodociągi Kępińskie” Sp z o. o., Bogdan Bieniak, Prezes Zarządu Spółki 

„Energetyka Cieplna” Sp. z o. o. oraz Milena Piętka, naczelnik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego oraz 

Krzysztof Komorowski, zastępca naczelnika tego Wydziału.  

 

6.11. W dniu 10 stycznia spotkałem się z Markiem Misałą, prezesem Zarządu Spółki 

„Wodociągi Kępińskie” Sp. z o. o. oraz Aleksandrem Woźniakiem, radcą prawnym. 

Spotkanie dotyczyło infrastruktury komunalnej na terenie osiedli 700-lecia i Kopa oraz 

podpisania nowej umowy na odprowadzanie ścieków z terenu należącego do Spółdzielni 

Mieszkaniowej.  

 

6.12. W dniu 11 stycznia wraz z moim zastępcą spotkałem się z Aleksandrem Woźniakiem, 

radcą prawnym, Mileną Piętką, naczelnikiem Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego oraz Krzysztofem 

Komorowskim, zastępcą naczelnika tego Wydziału. Spotkanie dotyczyło gospodarki 

odpadami na terenie Gminy Kępno.  

 

6.13. W dniu 12 stycznia uczestniczyłem w 65-leciu Koła Łowieckiego nr 38 „Hubert”. 

Podczas jubileuszu przypomniana została historia koła i bieżące informacje o jego 

działalności. Była to również okazja do wręczenia myśliwym działającym w kole odznaczeń: 

medalu i wyróżnień. Podziękowałem myśliwym za dotychczasową pracę i kontynuowanie 

tradycji łowieckich.  

 

6.14. W dniu 14 stycznia wraz z moim zastępcą spotkałem się z Władysławem Biedą – 

Burmistrzem Limanowej. Tematem spotkania był system gospodarowania odpadami.  

 

6.15. W dniu 15 stycznia spotkałem się z prezesami spółek komunalnych, dyrektorami 

instytucji kultury oraz kierownikiem MGOPS w Kępnie. Tematem spotkania była bieżąca 

działalność tych podmiotów.   

 



Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu.  

 

Tego dnia wraz z moim zastępcą uczestniczyłem w spotkaniu z sołtysami Gminy Kępno. 

Podczas spotkania aktualne informacje z działalności przekazali przedstawiciele: Komendy 

Powiatowej Policji w Kępnie, Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, 

Powiatowego Lekarza Weterynarii, Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa oraz 

Państwowej Inspekcji Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Kępnie. Sołtysom został 

przedstawiony także temat oznaczania grobów Powstańców Wielkopolskich. Ponadto 

ustalono terminarz zbliżających się wyborów sołtysów i rad sołeckich. 

 

Następnie wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej Rady Miejskiej. Tematem 

posiedzenia były bieżące sprawy oraz możliwości powstania nowych budynków 

wielorodzinnych.  

W dalszej części dnia prowadziłem pierwsze, w nowej kadencji, posiedzenie Kępińskiej Rady 

Sportu. Członkowie Rady złożyli ślubowanie i odebrali zaświadczenia. Kępińska Rada Sportu 

liczy dziesięć osób i rekrutuje się spośród instytucji i organizacji zajmujących się sportem na 

terenie Gminy Kępno. W Radzie pracuje również przedstawiciel nauczycieli wychowania-

fizycznego oraz Spółki Projekt Kępno Sp. z o. o. 

6.16. W dniu 16 stycznia spotkałem się z Krzysztofem Diduchem, przewodniczącym Rady 

Nadzorczej Spółki „Energetyka Cieplna” Sp. z o.o. Spotkanie dotyczyło spraw prowadzonych 

aktualnie przez Spółkę.  

 

Następnie wraz z moim zastępcą spotkałem się z Ryszardem Skibą, prezesem Spółdzielni 

Mieszkaniowej w Kępnie. Spotkanie dotyczyło współpracy Gminy Kępno ze Spółdzielnią 

Mieszkaniową. Głównym tematem było przekształcenie praw użytkowania wieczystego na 

własność przez członków spółdzielni.  

 

Następnie uczestniczyłem w posiedzeniu Gminnej Rady Seniorów. Podczas posiedzenia 

Karolina Pilarczyk-Dworaczyńska, prezes Zarządu spółki Projekt Kępno Sp. z o. o. omówiła 

temat korzystania przez seniorów z krytej pływalni Qarium Kępno. Podczas posiedzenia 

przyjęto plan pracy na rok 2019, a także zatwierdzono harmonogram posiedzeń Rady oraz 

plan dyżurów. 



Tego dnia mój zastępca spotkał się ze Zbigniewem Gajdą, sołtysem wsi Przybyszów. 

Spotkanie dotyczyło planowanej budowy świetlicy w Przybyszowie.  

 

Następnie z okazji zbliżającego się Dnia Babci i Dziadka odwiedziłem najstarszą mieszkankę 

i mieszkańca Gminy Kępno, którym przekazałem upominek i złożyłem najlepsze życzenia 

zdrowia i pomyślności.  

 

Tego dnia odwiedziłem pierwsze dziecko z Gminy Kępno urodzone w 2019 roku. 

Dziewczynka urodziła się w kępińskim szpitalu 2 stycznia.  Na ręce szczęśliwych rodziców 

przekazałem bon oraz gratulacje i życzenia zdrowia oraz samych szczęśliwych dni. 

 

W dalszej części dnia spotkałem się Dariuszem Kowalskim, członkiem Rady Nadzorczej 

ZZO Olszowa, Marią Żurecką, kierownikiem Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej oraz Katarzyną Kołcio-Kraus. Spotkanie dotyczyło analizy funkcjonowania 

Ośrodka.  

 

6.17. W dniu 17 stycznia  spotkałem się z Bogdanem Bieniakiem, prezesem Zarządu Spółki 

„Energetyka Cieplna” Sp. z o. o. Tematem spotkania były bieżące sprawy prowadzone przez 

Spółkę.  

 

Następnie w związku ze zbliżającym się Światowym Dniem Środków Masowego Przekazu 

wraz z moim zastępcą spotkałem się z dziennikarzami i twórcom informacji z lokalnych 

redakcji. Była to okazja do rozmów na temat aktualnych wydarzeń w kraju i regionie oraz 

przekazania dziennikarzom życzeń sukcesów zawodowych, niegasnącej pasji w zdobywaniu 

informacji oraz etyki, profesjonalizmu i odpowiedzialności.   

 

Tego dnia uczestniczyłem w obchodach 99. rocznicy powrotu Ziemi Kępińskiej do 

Rzeczypospolitej Polskiej. Uroczystości rozpoczęły się mszą św., następnie pod Pomnikiem 

Bohaterów Walk o Wolność i Demokrację miały miejsce dalsze uroczystości z udziałem 

pocztów sztandarowych, przedstawicieli władz samorządowych, organizacji, instytucji i 

placówek oświatowych. Delegacje złożyły kwiaty pod pomnikiem oraz tablicą pamiątkową na 

kępińskim Rynku. 

 



W dalszej części dnia wraz z moim zastępcą uczestniczyłem we wspólnym posiedzeniu 

komisji Rady Miejskiej.   

 

6.18. W dniu 18 stycznia mój zastępca uczestniczył w koncercie z udziałem uczestników 

festiwalu pn. „Kępińskie kolędowanie”, który został zorganizowany przez Kępiński Ośrodek 

Kultury w kościele  w Hanulinie.  

 

6.19. W dniu 21 stycznia mój zastępca przyjmował interesantów. 

 

6.20. W dniu 22 stycznia mój zastępca prowadził spotkanie z prezesami zarządów spółek 

komunalnych, kierownikiem MGOPS w Kępnie i dyrektorami instytucji kultury. Tematem 

spotkania były bieżące sprawy tych jednostek.   

 

Następnie mój zastępca prowadził naradę kierownictwa Urzędu. 

  

W dalszej części dnia mój zastępca spotkał się z przedstawicielami firmy Intercor Sp z o. o., 

która będzie prowadziła budowę kępińskiego odcinka obwodnicy krajowej jedenastki. 

Spotkanie dotyczyło planowanej inwestycji, jej harmonogramu oraz wykorzystania dróg 

gminnych oraz zasad i sposobu odtworzenia nawierzchni.   

 

Tego dnia mój zastępca uczestniczył w radzie budowy zabytkowego obiektu Samorządowej 

Biblioteki  Publicznej w Kępnie zlokalizowanej przy ul. Kościuszki 7. Inwestycję realizuje 

konsorcjum firmy ITEO TECHNOLOGY Sp. z o. o. z Pszczyny. W spotkaniu ze strony 

wykonawcy uczestniczyli: Rafał Folek, Maciej Tęsiorowski, nadzoru inwestorskiego Anna 

Dürr oraz dyrektor Biblioteki Magdalena Wieczorek.  

 

6.21. W dniu 25 stycznia mój zastępca spotkał się z Franciszkiem Trąpczyńskim, 

przewodniczącym osiedla Hanulin w sprawie planowanych inwestycji oraz bieżących spraw 

osiedla.  

 

6.22. W dniu 28 stycznia uczestniczyłem w Zgromadzeniu Wspólników Spółki „Wodociągi 

Kępińskie” Sp z o. o. Podczas posiedzenia przedstawiona została informacja o realizacji 

budowy kanalizacji Krążkowy – Mikorzyn, budowy kanalizacji na ul. Wojska Polskiego oraz 



ulic przyległych jak również przygotowania do inwestycji na ul. Warszawskiej i w Borku 

Mielęckim.  

 

Następnie gościłem w Muzeum Ziemi Kępińskiej, gdzie spotkałem się z darczyńcami 

Muzeum, którzy w ostatnich latach przekazali na rzecz instytucji pamiątki i eksponaty o 

wartości historycznej dla lokalnej społeczności.  

 

Tego dnia przyjmowałem interesantów. 

 

6.23. W dniu 29 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu z prezesami zarządów spółek 

komunalnych a następnie dyrektorami instytucji kultury. Spotkania te dotyczyły bieżącej 

działalności tych instytucji.  

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu.  

 

Tego dnia spotkałem się z Adamem Staszczykiem, wójtem Gminy Rychtal. Tematem 

spotkania były zadania realizowane przez samorząd gminny.  

 

 

 


